
Styremøte Delta samfunnssikkerhet 11 november 2019 

 

 

 

Til stades:  Thomas, Steinar, Janniche, Frank og Birthe 

 

Referent:  Birthe 

 

 

Sak 1:  Gjennomgang av referatet etter forrige styremøte 16. oktober.   

 

Vi har som plan å ha eit styremøte i forkant av IDF-møta.  Når det gjeld høyring til sivilbeskyttelseslova, samlar 

Frank uttale som kjem inn frå andre medlemmer. 

 

 

Sak 2: IDF-møte 15. november 

 

Gjekk gjennom agenda for møtet.  Steinar og Janniche møter. 

 

 

Sak 3:  Vaktbetaling – etterbetaling 

 

Thomas ber om juridiske betraktningar frå Delta når det gjeld evt tilbakebetaling av vakt. 

 

 

Sak 4:  - 2.5.3 – krav 

 

Det er komt inn 3 krav så langt, fristen er 12. november (skal opp i IDF-møte 12. desember) 

 

 

Sak 5: Eventuelt 

 

Thomas deltok på MO-leiarsamling.  Eit tema var korleis skal vi nå ungdomen for å få dei til å forstå at det er viktig 

å vere organisert.  Tok også opp midlertidig tilsetjing, frå 3 år har du rett på fast stilling, men det gjeld ikkje når du 

har fungering, slik han har forstått det.  Styringsrett til arbeidsgjevar var eit tema, som er sterk, men må følgje lovar 

og reglar.  Kva står det i arbeidskontrakten når det gjeld arbeidsstad? 

 

MO-søknad om stønad, vi har prorata frå 2015, vel kr 200.000 (vi har fått kr 40.000 tidlegare). Vi har ikkje fått svar 

på om vi får dei kr 30.000 vi har søkt om så langt.   

 

Vår medlemskontingent inn til Delta aukar kvart år.  Vi må sjå det opp mot budsjettet om vi evt må føreslå å auke 

kontingenten til sak på rep.møte,  på styremøte i desember.  Sjå også på makskontingenten.  

 

Vi må bruke Delta-direkte for å få rettleiing. 

 

Neste MO-samling til våren bør fleire av oss i styret delta på, i tillegg til Thomas.  Det skal kome invitasjon. 

 

 

Sak 6: Neste styremøte Kiel-ferga 9-11 desember 

 

Oppmøte  9 desember kl 10.30 på Hjortneskaia.  Vi har møterom frå kl 1100. 

 

 

Birthe Lysne 

Sekretær (sign.) 

 


